
Een nieuw jaar 
Allereerst natuurlijk de beste wensen voor 2024. In deze nieuwsbrief kijkt onze fractie terug 
op het afgelopen jaar en alvast een klein beetje vooruit op het komende jaar. Ook besteden 
we aandacht aan de nieuwe verkiezingen voor Midden-Groninger van de toekomst 2024. 
Op ons initiatief is op 11 januari het SodM bij de raad op bezoek geweest om toelichting te 
geven over haar werkzaamheden. Het SodM heeft een adviserende rol richting het 
ministerie. Dit blijkt echter geen advies te zijn met betrekking tot wel of niet zout- of 
gaswinning uit onze bodem, maar slechts een advies waaruit blijkt of de risic0’s door de 
initiatiefnemer (zoals de NAM of Nedmag) goed in kaart zijn gebracht. Het ministerie beslist 
of de risico’s aanvaardbaar zijn (In Den-Haag vinden ze iets een stuk sneller aanvaardbaar 
dan dat wij dat vinden). We hadden ook het ministerie van economische zaken en Nedmag 
gevraagd om deze bijeenkomst bij te wonen, maar zij lieten het helaas afweten. Ook 
hebben we als raad een bijeenkomst gehad over omgaan met agressie. Wij hadden gehoopt 
dat deze bijeenkomst een evaluatie zou zijn van de incidenten die in deze raadsperiode 
hebben plaatsgevonden, maar dat werd helaas zorgvuldig vermeden. Wij vinden het 
belangrijk dat zulke incidenten worden besproken. Wat is er goed gegaan en wat had er 
anders moeten gebeuren? Zelf doen we dat als fractie ook. We bespreken vaak de 
commissie- en raadsvergaderingen na en overleggen open en eerlijk wat er anders of beter 
had gekund. Wij betreuren het dat wij die ruimte niet hebben gekregen bij de bijeenkomst 
over agressie. 

Sharon Brinkkemper 
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Gertjan Bruins 
Terugkijkend op 2022 kunnen we stellen dat we ons de politieke arena helemaal meester 
hebben gemaakt. Dit met hulp van elkaar, de organisatie en natuurlijk onze achterban! Ik 
ben trots op wat we allemaal bereikt hebben en zie uit naar een komend jaar waar we 
knetterhard aan de bak gaan met een geweldig team. 
  
Naast allerlei gespreken met inwoners en ondernemers van Midden-Groningen ben ik ook 
actief geweest in een aantal werkgroepen. Als eerste de werkgroep omgevingswet. De 
omgevingswet heeft een grote impact op onze inwoners. Alle bestemmingsplannen 
moeten hierin verwerkt worden. Maar ook het omgevingsplan zit in de omgevingswet. 
Vanuit de BBP heb ik hier de belangen van onze inwoners behartigt en ben ik blij en 
dankbaar dat ik dit heb mogen doen. Ruimte voor recreatie, ondernemen, wonen, 
landbouw en natuur is waar wij voor hebben gestreden. Dit op een manier waarbij het de 
beste mix voor al onze inwoners is. Ook de Wet Kwaliteitswaarborging Bouw valt onder de 
omgevingswet. Dit heeft ook gevolgen voor leges en vergunningen. Hier wordt naar mijns 
inziens nog iets te gemakkelijk over gedacht maar ik weet zeker dat we hier komend jaar vol 
mee aan de bak zullen (moeten) gaan. 
 
Ik zit ook in de werkgroep wonen. Vanuit deze werkgroep gaan we ervoor zorgen dat we 
meer woningen gaan bouwen in Midden-Groningen. Dit voor elke doelgroep. Het voordeel 
bij deze werkgroep is dat alle politieke partijen op één lijn zitten. Er moet gebouwd worden 
en snel ook. Vandaar dat er besloten is een aanjager te zoeken die met de poten in de klei 
staat en kennis heeft van de woningmarkt in Midden-Groningen. We hebben goede hoop 
dat deze persoon vlot gevonden wordt. Zo kunnen we vanuit de werkgroep snel meters 
maken. Waar wij als BBP ook op inzetten is vereenvoudiging van het proces. Geen lange 
vergunningstrajecten maar korte duidelijke lijntjes tussen onze ambtelijke organisatie en 
onze inwoners. Door meer vanuit samenwerking te denken en te werken kunnen we niet 
alleen de bouwopgave aan maar kunnen we dit ook doen op een circulaire, gezonde en 
bovenal lokaal gestuurde manier. Dus aannemers uit onze eigen regio die werken met 
producten uit onze regio voor inwoners uit onze eigen regio. Dit alles gefaciliteerd door 
onze eigen ambtenaren. 
  
Naast bovengenoemde werkgroepen zit ik ook nog in de werkgroep energie en 
duurzaamheid. Dit is ook gelijk het thema waar mijn passie ligt. Dat ik tegen zonneparken 
op landbouwgrond en enorme windmolenparken ben ontslaat mij niet van de taak met de 
energietransitie aan de slag te gaan. Ik zie hier zelf kansen voor het bedrijfsleven en voor 
het onderwijs. Hierover in februari meer. Daarnaast vind ik dat we onze inwoners wegwijs 
moeten maken in het doolhof van subsidies. Hiervoor zijn de energieloketten opgericht. Er 
zijn tig mogelijkheden voor subsidie om het huis te verduurzamen. Maar dan moeten onze 
inwoners hier wel van weten. Ook zijn we blij met de Fixbus die onze inwoners helpen met 
de eerste eenvoudige stappen om te verduurzamen. We zijn nog niet tevreden over de inzet 
maar zien hier wel potentie. 
  
  



 

 
Naast onze eigen bedrijfsbezoeken en gesprekken met inwoners ga ik ook altijd mee naar 
de buurt- en wijk bezoeken die onze griffie organiseert. Zo zijn we in o.a in Siddeburen, 
Meeden, Muntendam, Kolham en Woldwijck  geweest. Voor de stand van zaken van de 
Uitvoeringsagenda Vrije Tijds Economie waren wij in korenmolen De Noordstar in 
Noordbroek en volgt 10 februari a.s. een dorpsbezoek aan Noordbroek. Ik vind dit voor 
raadsleden de ideale manier om kennis te maken met inwoners en te horen over de plannen 
die er zijn. En natuurlijk de gevoelens van dichtbij te ervaren. Het schept een band met 
mensen maar zorgt ook dat we beter weten wat er speelt. Dit helpt mij in mijn 
besluitvorming. In 2024 volgen meer wijk- en dorpsbezoeken doen en ik hoop dat hier ook 
veel inwoners komen. 
  
Ik ben ook enorm dankbaar dat ik 4 mei in Kropswolde tijdens de dodenherdenking mocht 
spreken. Ik heb dit vol overgave gedaan en was aangenaam verrast hoeveel mensen en 
vooral hoeveel jongeren hierop af kwamen. Door te leren van de geschiedenis voorkomen 
we leed in de toekomst. 
  
Hiernaast heb ik mij volledig vastgebeten in de zoutwinning. Ook al gebeurt dit bijna niet 
onder onze gemeentegrenzen, toch ben ik bang dat dit wel effect heeft op onze gemeente. 
Naast bodemdaling heeft dit ook grote gevolgen voor het grondwaterpeil. Dit kan 
problemen geven voor onze inwoners. Op 11 januari 2024 kwam, op ons verzoek, het SodM 
hier toelichting over geven. We hebben hiervoor vragen voorbereid en hebben ons tot 
achter de komma verdiept in de materie.  
  
Daarnaast ben ik uren en uren in het gemeentehuis geweest om te debatteren en te 
stemmen over moties, beleidswijzigingen, amendementen enz. enz. enz. enz. En dit moet 
natuurlijk allemaal van tevoren gelezen en doorgesproken worden. Het gemeentehuis is 
hiermee haast mijn tweede thuis geworden. Gelukkig dat ik mijn tijd daar vol maak met 
mijn tweede familie “de Boer en Burger Partij Midden Groningen”! 
  
Komend jaar ga ik verder met de door ons ingezette koers. Ik ga mij nog harder inzetten 
voor woningbouw en natuurlijk alle andere zaken die ervoor gaan zorgen dat we Midden-
Groningen mooier, beter en toekomstbestendiger maken. 
  
Dus schop in de grond en aan de bak! 
  
Gertjan Bruins 
 

 

 

 

 

 



 

 

 
Midden-Groninger van de toekomst 
Vorig jaar is de Boer&Burger partij 
begonnen met de verkiezingen voor 
Midden-Groninger van de toekomst. 
Toen was Justin de winnaar. Justin had 
zijn vriend gered door de Heimlich 
greep toe te passen toen deze zich 
vreselijk verslikte in een snoepje. We 
hebben Justin toen uitgenodigd bij HS 
Agri, waar hij een rondleiding kreeg, 
omdat Justin erg veel interesse heeft in 
techniek. Ook ging hij naar huis met 
een Playstation cadeaubon. 
 

 

 

Dit jaar gaan wij op zoek naar een nieuwe Midden-Groninger van de toekomst. Waarom 
doen wij dit eigenlijk? 

Kinderen en jongeren komen vaak slecht in het nieuws. Het gaat meestal over de kosten 
van de jeugdzorg of jongeren die overlast veroorzaken of in de criminaliteit belanden. 
Natuurlijk delen wij deze zorgen, maar wij zien ook veel positieve dingen. En deze positieve 
dingen geven ons hoop. Hoop voor de toekomst. Want de kinderen en jongeren van nu, zijn 
de volwassenen van de toekomst. Daar draait de maatschappij dan op. Met deze 
verkiezingen willen wij positieve aandacht geven aan kinderen en jongeren in onze 
gemeente. Want wij weten heel zeker dat er in onze gemeente heel veel kinderen en 
jongeren wonen met een goed hart, die ons vertrouwen in de toekomst kunnen geven. 

Daarom zijn wij dus op zoek naar kinderen en jongeren (tot ongeveer 18 jaar) die op hun 
eigen manier iets bijdragen aan de maatschappij. Het hoeft niet meteen zo heldhaftig te 
zijn als de actie van Justin. Je kunt bijvoorbeeld denken aan iemand die vrijwilliger is op de 
kinderboerderij of bij de vrijwillige brandweer. Het kan ook iemand zijn die zijn of haar oma 
elke week helpt met de boodschappen of die fietsen of computers repareert voor mensen 
uit de buurt, zonder daarvoor geld te vragen. Dus ken jij een kind of jongere die een 
positieve bijdrage levert aan de maatschappij en daarmee laat zien dat we vertrouwen in de 
toekomst kunnen hebben? Nomineer die persoon dan door een e-mail te sturen naar 
sharon.brinkkemper@midden-groningen.nl. Laat ons de naam en leeftijd van dit kind  
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weten en op welke manier we contact kunnen opnemen met zijn of haar ouders (ouders 
mogen ook gerust zelf hun kind nomineren). Het gaat erom dat we wel toestemming 
kunnen vragen aan de ouders. Ieder jaar op 1 juni is het de Internationale Dag van de 
Kinderen. Rondom die datum gaan we bekendmaken wie er dit jaar heeft gewonnen en 
uiteraard hoort daar dan ook weer een leuke prijs bij. 

Sharon Brinkkemper 

 

Sharon Brinkkemper 
In 2023 heb ik mij veel bezighouden met en druk gemaakt om de veiligheid in onze 
gemeente. We bleken niet aangesloten te zijn bij Meld Misdaad Anoniem, dus daar heb ik 
vragen over gesteld. Gelukkig bleek het college daar al mee bezig te zijn. Verder maak ik mij 
veel zorgen over jeugdcriminaliteit. Kinderen worden al op de lagere school geronseld door 
(jeugd)bendes. Wij hebben een motie ingediend omdat wij vinden dat er echt veel actiever 
ingezet moet worden op het beschermen van die zeer jonge kinderen. Deze motie werd 
gelukkig unaniem aangenomen. Door het tekort aan politiecapaciteit is het bestrijden van 
criminaliteit natuurlijk een lastige opgave. Daarom hebben wij op het regionaal beleidsplan 
veiligheid een amendement ingediend met betrekking tot die politiecapaciteit. Ook dat 
amendement werd unaniem aangenomen. In 2024 wil ik mij graag gaan richten op overlast. 
Overlast door hangjeugd, maar ook overlast door het dumpen van afval. Ter voorbereiding 
daarop heb ik ook, wederom, vragen gesteld over de veiligheid op de stations. Ik was met 
name benieuwd of er ook gebruik gemaakt werd van cameratoezicht. Marian heeft tijdens 
een commissievergadering ook al een oproep gedaan aan de andere partijen om zich bij ons 
te melden als ze hierover willen meedenken. Wij zijn nog steeds van mening dat het beter is 
om samen te werken, dan het politieke gras onder elkaars voeten weg te maaien. 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 
Op het gebied van het sociaal domein heb ik mij het afgelopen jaar vooral erg druk gemaakt 
om de hokjes waar sommige partijen mensen steeds maar in willen stoppen. Waar je 
vandaan komt, wat je geaardheid is, of je beperkingen hebt, of je man of vrouw bent…al 
deze dingen definiëren niet wie je bent en bepalen al helemaal niet of je extra aandacht of 
zorg nodig hebt. Omdat ik lesbisch ben, maak ik me hier extra druk om. Ik voel me echt 
beledigd wanneer er een speciaal beleid moet komen voor LHBTI mensen. Ik heb als 
lesbienne immers niet andere of meer problemen dan een heteroman of -vrouw. Ook heb ik 
veel moeite met de woke-gedachten. Ik ben van mening dat je acceptatie niet moet 
opdringen, want dat werkt averechts. Geef mensen te tijd om te wennen aan veranderingen 
en laat iedereen in zijn of haar waarde. De één went sneller dan de ander, gun mensen die 
tijd ook. Ik vind het niet erg, als iemand het niet helemaal normaal vindt dat ik lesbisch ben, 
zolang ik maar wel met respect wordt behandeld. Maar ik merk dat het opdringen van 
acceptatie juist discriminatie in de hand werkt, mensen voelen zich daardoor bedreigd. En 
dat vind ik erg zorgelijk.  

Verder maak ik mij zorgen om de armoede in onze gemeente. Ik heb tot voor kort natuurlijk 
als medewerker schuldsanering gewerkt, dus ik weet heel goed wat er bij mensen achter de 
voordeur speelt. Ik neem ook deel aan de werkgroep armoede. Armoede is een onderdeel 
van het raadswerkprogramma. In de werkgroep proberen we een bestuursopdracht voor 
het college op te stellen. Dit is best lastig omdat mensen erg geneigd zijn het in de 
uitvoering te zoeken en dat is nou net niet de bedoeling. We hebben in deze werkgroep wel 
afgesproken dat we op de lange termijn moeten denken. Armoede los je niet binnen een 
paar jaar op. We willen ons richten op de kinderen, dat zij een betere toekomst hebben, 
zodat zij – wanneer ze eenmaal volwassen zijn- niet in armoede hoeven te leven. De vraag is 
natuurlijk op welke manier we dit kunnen bewerkstelligen en daar denken we met 
verschillende partijen over na. Ik denk dat de armoedeval een groot probleem is. Werken 
moet lonen. Als je netto minder over houdt wanneer je werkt, dan is de drempel om aan het 
werk te gaan wel erg groot. Ook vind ik dat we in onze gemeente in ieder geval moeten 
proberen ervoor te zorgen dat kinderen er zo min mogelijk van merken als hun ouders in 
armoede leven. In 2024 verwacht ik een evaluatie van het Meedoenfonds, dat is wel een 
belangrijk moment.  

Ik maak me wel zorgen over de hervorming van de jeugdzorg, maar ik kan de gevolgen nog 
niet zo goed overzien. Ook wil ik in 2024 een vinger aan de pols houden met betrekking tot 
het ouderenbeleid, want volgens de rekenkamercommissie doen we dat in onze gemeente 
nog niet zo goed. 

Verder heb ik mij het afgelopen jaar natuurlijk veel beziggehouden met het schrijven van 
onze nieuwsbrieven. Gelukkig heb ik lieve fractiegenoten die ook regelmatig input 
aanleveren, want alleen zou ik geen hele nieuwsbrief vol kunnen schrijven. Ook ben ik,  

  



 

samen met Theo, alvast bezig met de verkiezingen in 2026. Dat lijkt nog heel erg ver weg, 
maar we zijn een kleine lokale partij en moeten alles zelf doen. Er moet een 
verkiezingsprogramma geschreven worden en er moet uiteindelijk ook een lijst zijn met 
hele goede kandidaten. Wij zijn nu dus bezig met een planning tot aan de verkiezingen. Wat 
wil je in je verkiezingsprogramma zetten en hoe trek je goede kandidaten aan? Dat zijn 
belangrijke vraagstukken voor ons. 

 

 

Annemiek Hoesen 

Terugblik 2023 
Des te meer we op leeftijd komen, des te sneller de tijd gaat is mij 
ooit door een collega verteld en dit kan ik inmiddels zeker beamen. 
Ook het jaar 2023 is voorbijgevlogen waar met name veel zaken in 
de startblokken zijn gezet. O.a. de inzet van het Europese 
subsidieprogramma “LEADER+” (www.leaderoostgroningen.nl/) 
waar wij vanaf 2023 nu als volledige gemeente aan kunnen 
deelnemen, heeft haar vruchten in 2023 ruimschoots afgeworpen. Deze indirecte subsidie 
waar wij als gemeente jaarlijks 290K aan bijdragen, is in twee aanvraagronden in 2023 
ruimschoots ingezet. We timmeren hard aan de weg om zowel particuliere initiatieven als 
verenigingen, stichtingen en ondernemers hierover te informeren. Donderdag 29 februari 
zal in een Raadsbijeenkomst aan de raadsleden (15:00-16:00 uur, Raadszaal) de stand van 
zaken en de uiteenlopende mogelijkheden worden toegelicht. Bent u ook nieuwsgierig naar 
deze subsidieregeling, sluit gerust aan op de publieke tribune. 

Daarnaast zijn er meerder zaken in werking gezet waar wij naar huidige verwachting in het 
jaar 2024 resultaat mee kunnen boeken. Er is o.a. een start gemaakt met het opstellen van 
een “Bedrijventerreinenvisie” waar op 24 januari ’24 met een externe klankbordgroep een 
aftrap is gegeven nadat op 12 december ’23 een beeldvormende raadsavond 
Bedrijventerreinen was georganiseerd. 

Daarnaast is de “Harmonisatie van de buitensportaccommodaties” in volle gang. Een 
enorme klus waar onze medewerkers zich vol enthousiasme en overgave op hebben gestort 
met als doel tot een passend resultaat te komen voor onze buitensportverenigingen. 

Ook is er een begin gemaakt met de start van het “Dorpshuizenbeleid”. 
Dorpshuizen/wijkcentra maken een belangrijk deel uit van onze samenleving. In NIJ Begun 
wordt de rol van dorpshuizen benoemd en ook in het hoofdlijnenakkoord “VEUR MEKOAR” 
van de Provincie Groningen staat o.a. het volgende beschreven:  
“Wij willen investeren in gemeenschappen. Want een hechte gemeenschap is voor veel mensen 
een vangnet. Het bestrijdt eenzaamheid en biedt hulp bij moeilijke situaties. Een dorpshuis, 
winkel, bushalte,  

 



 

 

basisschool en een rijk verenigingsleven (cultuur en sport) betekenen ontzettend veel voor hoe 
inwoners hun gemeenschap beleven en er toekomstperspectief zien. Voor de leefbaarheid is het 
werk van vrijwilligers onmisbaar”. 

In 2024 wordt gestart met het maken van een langverwachte “Kerkenvisie” en provinciaal 
worden voorbereidingen getroffen voor een “Boerderijenvisie” waar iedere gemeente nader 
wordt uitgelicht. Zodra hier meer inhoudelijk over bekend is, volgt nadere informatie. 

In 2024 worden de voorbereidingen getroffen voor het opstellen van een nieuwe 
“Kadernota cultuur”. Hierin staat omschreven wat we voor cultuurbeleid vanuit de 
gemeente belangrijk vinden. Met de kadernota cultuur wordt duidelijk welke koers Midden-
Groningen met cultuur inzet. Het zal grotendeels overeenkomen met wat er nu gebeurt, 
maar zal ook merkbaar zijn op wijk- en dorpsniveau. Daarmee wordt het cultuurbereik 
vergroot in de gemeente buiten de hoofdplaats. 

De uitvoeringsagenda van de “Vrije Tijds Economie” is ook in volle gang en zal het komende 
jaar tot mooie resultaten leiden, waarbij o.a. de realisatie van de recreatieweide aan het 
Schildmeer wordt gerealiseerd. Rondom het Schildmeer signaleren wij meerdere 
initiatieven op gebied van Cultuur, Sport, Vrije Tijds Economie en Recreatie. Op dit moment 
worden alle initiatieven ambtelijk in kaart gebracht om waar mogelijk ondersteuning te 
bieden in het geheel en onderling verbanden te leggen. Ook volgen wij de ontwikkelingen 
vanuit meerdere perspectieven rondom het Zuidlaardermeergebied nauwgezet. 

Vanuit het domein Vrije Tijds Economie (VTE) wordt aangehaakt bij het opstellen van een 
zeer gewenst “Ligplaatsenbeleid”. Hier ligt meer de nadruk op handhaving. Aan het 
ligplaatsenbeleid wordt vanuit VTE een ”Havenbeleid” gekoppeld. 

Ook op landbouwgebied zijn er op dit moment veel onzekerheden waarbij vanuit het 
gemeentelijke overheidsorgaan het een enkele keer nog een zoektocht is waar je 
daadwerkelijk invloed op uit kunt uitoefenen. In 2024 wordt in ieder geval gestart met een 
“Landbouwagenda”. Ook zijn wij nauw aangesloten bij BUFFER + 
(www.provinciegroningen.nl/projecten/interreg-project-buffer-plus/) in combinatie met 
Groeningen (www.groeningen.nu). Wij maken ons er continu hard voor dat er met de 
agrarische sector wordt gesproken en niet alleen maar over deze sector. We onderhouden 
nauwe contacten met de Provincie en hebben ons hard gemaakt om ook vanuit VGG-
verband (Vereniging Groninger Gemeenten) gezamenlijk op te trekken op gebied van 
landbouw. Op dit moment worden er voorbereidingen getroffen om met een reactie te 
komen op het NPLG dat nu ter inzage ligt. 
https://www.rijksoverheid.nl/ministeries/ministerie-van-landbouw-natuur-en-
voedselkwaliteit/nieuws/2023/12/15/het-nationaal-programma-landelijk-gebied-komt-ter-
inzage-beschikbaar?s=08 

Er speelt momenteel ontzettend veel waarvan uiteraard niet alles gedeeld kan worden. Wel 
wordt veel positieve energie ervaren bij uiteenlopende partijen. Ondernemers maar ook  

 



 

stichtingen en verenigingen bruisen van ideeën. Waar mogelijk doen wij ons uiterste best 
hen te faciliteren of met de juiste partijen in contact te brengen. 

Iets kleins maar wat wel heeft geresulteerd in een mooi resultaat is bijvoorbeeld de nieuwe 
huisvesting en versterking van het bestuur van het Kunstuitleencentrum ARTOS 
(www.kunstuitleenslochteren.nl) dat begin dit jaar gaat verhuizen naar een prachtige 
nieuwe locatie aan de Hoofdweg 88 in Slochteren. Ook het theaterstuk Timmertje, 
Timmertje waar sport en cultuur samen zijn gebracht is een mooi resultaat van een 
vruchtbare samenwerking. Ik kan hier nog oneindig veel voorbeelden benoemen maar wil u 
tenslotte nog wijzen op het Ondernemersavond op 28 februari 2024 in het Kielzog met Ben 
van der Brug als gastspreker 

 
 
Gemeente Midden-Groningen organiseert op woensdag 28 februari 2024 weer een  
Ondernemersavond. Het thema deze avond is ‘digitaal fit’ en is voor elke sector, van  
grootbedrijf en mkb tot ZZP interessant om bij te wonen. Na de bijeenkomst in de  
theaterzaal van het Kielzog is er voldoende ruimte om te netwerken in de foyer van het Huis 
voor Cultuur en Bestuur.  
De inloop met koffie en thee is vanaf 19.30 uur, de avond start om 20.00 uur. We nodigen u 
van harte uit om deze avond bij te wonen!  
 
Aanmelden is kosteloos en kan via deze link: https://obi41.nl/7jwhvnap  
We ontmoeten u graag op 28 februari !! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 
Kor Hoving 

Het jaar 2023 was het eerste volledig jaar als raadslid in de gemeente Midden-Groningen. 
Het was weer een jaar vol verbazing over wat er door sommige andere partijen wordt 
ingebracht in de diverse vergaderingen. Wat dat betreft is het in het gemeentehuis niet veel 
anders dan in Den Haag. Van tegelwipmoties tot genderneutrale toiletten en gratis 
maandverband in de sportkantine. Wat betreft die laatste twee voorbeelden, blijft het 
bijzonder dat dit soort voorstellen worden gedaan wanneer er een financiering voor 
nieuwbouw wordt besproken. 
Waar ik werkelijk wakker van heb gelegen is de Verlengde Veenlaan in Slochteren hier was 
plek voor 52 woningen er waren er 22 gerealiseerd. Vervolgens is een deel van de 
bouwgrond weer teruggegaan naar de agrariër waardoor er minder woningen gerealiseerd 
konden worden. Er waren nog 6 bouwkavels over, maar na participatietraject met de 
huidige bewoners vond de rest van de raad dat we het niet konden maken om hier nog 6 
woningen te bouwen. In onze ogen is het logisch dat de huidige bewoners tegen de 
realisatie van meer woningen waren, aangezien zij dan meer ruimte om zich heen hebben. 
We hebben samen met de VVD nog een motie ingediend om toch te onderzoeken of er nog 
6 woningen gebouwd konden worden, maar zelfs die motie haalde het niet! 
Wij zijn er niet voor 22 bewoners van onze gemeente maar voor 62000 inwoners van onze 
gemeente en er is gewoon een enorme woningnood. Het niet realiseren van de rest van de 
geplande woningen, heeft de gemeente 2,4 miljoen euro gekost. Niet gek dat ik me daar 
nogal druk over heb gemaakt, toch?  
De provinciale verkiezingen waren geweldig voor de BBB met een ruime overwinning in heel 
Nederland, het hele land kleurde groen. 
Ook bij de recente landelijke verkiezingen heeft Nederland duidelijk laten blijken dat de 
huidige ingezette koers ongewenst is maar het dringt nog steeds niet door in alle lagen van 
de politiek, ook niet bij onze raad, vrees ik. 
Over het algemeen roepen de partijen die zware verliezen hebben geleden we doen het 
voor onze inwoners maar je kunt je natuurlijk afvragen of dat wel zo wordt ervaren als je de 
verkiezingsuitslagen bekijkt. 
Als kers op de taart werden we als Boer & Burger Partij eind vorig jaar nog bondgenoot van 
de BBB iets wat ons natuurlijk ook toehoorde maar toen gelukkig bevestigd werd. 
In de toekomst zou ik graag duidelijk onze mening en stemming laten horen, maar ik ben 
mij er van bewust dat je tijdens de stemming een meerderheid moet hebben, dus je kunt 
niet overal met gestrekt been, dan krijg je nergens nog medestanders voor.  Ik ga mijn best 
doen om toch een ander geluid in de raad te krijgen niet alleen de vertrutting stimuleren, 

werken moet beloond worden! 
We moeten de komende tijd zorgen dat we een sterke 
partij worden binnen onze gemeente met gewoon 
nuchter Boeren & Burger verstand. 
Niet steeds onze oren laten hangen wat anderen willen 
maar ook een keer met de vuist op tafel slaan. 

  



 

Bericht uit Rwanda 

Maxima in het Oranjehuis 

Op maandag 22 Januari 2024 was het zover! De nieuwe melkkoe is gekocht en gearriveerd 
bij het Oranjehuis. Dankzij de Oliebollenactie van de Boer Burger Partij Midden-Groningen 
konden wij de koe aanschaffen. 

Het werd een hele zoektocht. De één wilde zijn dier niet verkopen, terwijl bij andere de koe 
niet geschikt was. Gelukkig beschikken wij in Rwanda over een goed netwerk. Via onze 
dierenarts kwamen wij bij de boer terecht waarvan wij de koe gekocht hebben. Na een 
inspectie van de koe door de dierenarts kwamen wij al snel tot een akkoord met de boer. 

De koe bleek nog geen naam te hebben. Aangezien de kleine boerderij bij het Oranjehuis 
hoort kwamen wij al snel tot een toepasselijk naam. Ze is Maxima gaan heten! 

Wij hopen dat zij veel melk kan geven en samen met Pamela (de andere koe) een fijn leven 
zal hebben. 

Wij zijn in elk geval blij dat wij een mooie koe hebben. Ook hebben wij van de opbrengst van 
de oliebollenactie een aantal kippen kunnen kopen. Die hebben de eerste eieren al gelegd! 

De komst van Maxima werd uiteraard gevierd met een vers glas melk. 

Dit is allemaal mogelijk geworden door de inzet van de mensen van de Boer Burger Partij 
Midden-Groningen! Hartelijk dank ervoor! 

Aimee en Rogier Kleine 

https://www.stichtingnkwihoreze.nl/ 

  

https://www.stichtingnkwihoreze.nl/


 

 

Marieke Bos 

Terugblik en vooruitzien: 
 
Nij Begun: Groningers Boven Gas! Koste wat kost moeten onze gedupeerde inwoners 
geholpen worden. Van daaruit is Nij Begun ontstaan en aan Nij Begun hangt natuurlijk een 
financiële genoegdoening. Dit heeft gevolgen voor het Nationaal Programma Groningen en 
de opbouw van de manier waarop het bestuur stemrecht krijgt willen wij goed en eerlijk 
vastleggen. In samenwerking met de hele Raad en samen met andere Raden en Staten 
werken we hard om de positie van de Raden en Staten te versterken. Geld moet naar 
inwoners die gedupeerd zijn niet naar Baanbrekers. Hierover heeft Henk Vermeer van BBB 
ook vragen gesteld in de Tweede Kamer. Met input van ons en BBB Provinciaal. Ik blijf me 
de komende tijd inzetten om ervoor te waken dat de gelden, bestemd voor het verbeteren 
van de leefbaarheid en het versterken van onze gedupeerde dorpen en wijken niet worden 
gebruikt voor grote projecten als de Baanbrekers die, in mijn ogen, via hele andere wegen 
gefinancierd dienen te worden. 
 
Migratie: Inmiddels zijn de asielzoekers weer vertrokken uit de Eurohallen. Gelukkig lijkt 
alles zeer rustig en netjes te zijn verlopen. De Motie van Groen Links PvdA D66 en SP is 
helaas aangenomen. Door deze motie bestaat de kans dat we straks ondanks dat wij ruim 
hebben voldaan aan de opgaven, weer opvang moeten bieden. Daar zijn wij niet blij mee. 
Evenals met de spreidingswet. Wij zijn tegen de spreidingswet omdat het in onze ogen 
ertoe zal leiden dat heel Nederland verandert in Ter Apel’s. En wanneer er asielzoekers weg 
gaan uit Ter Apel komen er zo weer meer nieuwe mensen bij. Wij zijn echt niet tegen hulp 
aan mensen die het moeilijk hebben maar er zijn grenzen aan wat een klein land als 
Nederland kan dragen. Het moet in balans blijven. Het open houden van de “deur” zorgt 
voor meer druk op onze maatschappij, blijven de onmenselijke situaties voor de mensen die 
hulp zoeken en voor veel onvrede omdat de mensen die in Nederland blijven een 
voorrangspositie krijgen, waardoor onze kinderen bijvoorbeeld moeilijk aan een huis 
kunnen komen. Daarnaast is het klip en klaar dat er te weinig capaciteit en ruimte is om 
mensen aan een goed en menswaardig te kunnen helpen. 
 
Dorpen & Wijken: Inmiddels hebben Zuidbroek en Noordbroek een Dorpsvisie ingediend. 
Die zien er mooi uit! We vinden het fantastisch dat in zo’n korte tijd zulke mooie plannen 
zijn gemaakt. We hopen dat deze plannen snel kunnen worden uitgevoerd en dat meer 
dorpen en wijken met mooie plannen zullen komen. 
 
 
 

 

 

 



 

N33 Windmolenparken. Ik heb vragen gesteld over de overlast die het windmolenpark 
veroorzaakt. Het is verschrikkelijk dat inwoners niet geholpen worden terwijl het park al niet 
gewenst was. Ik ben niet blij met de antwoorden al zie ik dat we nu nog steeds beperkt 
worden doordat er geen juridische grond is om de exploitanten door handhaving te 
dwingen iets te doen. 
 
Toekomst 
Ik blijf me inzetten voor de gedupeerden in de aardbevingsgebieden. Dit doe ik samen met 
de hele Raad waarin wij sterk optrekken. Ik zou graag meer ruchtbaarheid willen geven aan 
het NPG, bizar dat zo weinig mensen weten dat het er is. Mooie projecten die daadwerkelijk 
iets doen voor onze inwoners. Dit moeten we continueren. 
 
Migratie, wanneer er weer een verzoek komt om asielzoekers een plek te bieden zullen wij 
ons daartegen verzetten. Wij hebben als gemeente meer dan voldaan, nu een ander. We 
willen geen Ter Apel 2 worden. 
 
De komende maanden wil ik graag in gesprek gaan met onze dorpshuizen, althans de 
mensen die deze runnen, mijn oor te luister leggen om te horen wat er speelt en wat er 
nodig is. 
 
Tevens een meet and Greet tour van ons als Boer en Burger Partij Leden zodat u ons kunt 
leren kennen en wij van u kunnen horen wat u belangrijk vindt. We zoeken ook nog steeds 
mensen die ons willen ondersteunen, meedenken en misschien over een paar jaar zelf 
zouden willen plaatsnemen in de Raad. 

   



 

 

Marian van Dijken 

Zo’n jaar vliegt voorbij, en hierbij een kleine terugblik over 2023. 
Het begint zo langzamerhand een beetje te wennen in het gemeentehuis. We hebben een 
super team met elkaar, we verdelen de werkzaamheden goed, en werken super samen. Ik 
vind het fijn dat we zulke verschillende types zijn, met ieder zijn eigen expertise.  
 
Mijn focus ligt vooral op toerisme, recreatie, onderwijs en financiën.  
 
Ik ben heel blij dat het de gemeente gelukt is om het Koeneman pand op de hoek van de 
Kerkstraat aan te kopen. Het was een zak geld, maar hierdoor krijgen we wel de 
mogelijkheid om de rotte appel, waar iedereen zich al jaren aan ergert te verwijderen. Het is 
een A-locatie, dat geld wordt uiteindelijk wel weer terugverdiend.  
 
Het Zuidlaardermeer is enorm belangrijk als toeristische trekpleister voor onze gemeente, 
en voor de leefbaarheid van onze eigen inwoners. Wie heeft er niet gekampeerd op de 
camping? Of de dag doorgebracht aan het strand? Of een keer een bootje of een ligplaats 
voor de boot gehuurd? Het Zuidlaardermeer is voor het grootste gedeelte Natura 2000 
gebied.  BBP is van mening dat recreatie altijd mogelijk moet blijven op het 
Zuidlaardermeer. Natuur en recreatie gaat al vele tientallen jaren samen, er is geen enkele 
reden om de recreatie verder in te perken. Wij gaan hier ook absoluut niet akkoord mee. In 
plaats van overal verbodsborden plaatsen, kun je mensen ook gewoon uitleggen waarom je 
ergens niet kan of mag varen. Bijvoorbeeld: wist u dat er een bever zit? Of hier broedt de 
Roerdomp, deze vogel is erg bedreigd, houdt afstand. Dan houden mensen rekening met de 
natuur, en zijn ze meer geneigd om zich netjes aan de regels te houden. Het komt in ieder 
geval al een stuk vriendelijker over. Het nieuwe pontje is klaar, de route en bebording wordt 
opgeknapt en verbeterd, al met al wordt er echt flink gewerkt aan ons mooie 
Zuidlaardermeer.  
 
Over water gesproken, de havens is ook een dossier op zich. We hebben een rijke 
geschiedenis met betrekking tot de scheepvaart, en dat komt helaas niet tot uiting in ons 
beleid. BBP heeft een tijdje geleden een noodkreet ontvangen van bewoners van 
Martenshoek, de haven in Slochteren heeft veel achterstallig onderhoud (eigenlijk behoeft 
het hele centrumgebied Slochteren aandacht), en we hebben ook brieven ontvangen over 
de haven van Sappemeer. Gelukkig ziet het college ook de ernst in van de situatie, en wordt 
er heel hard gewerkt aan een havenvisie en ligplaatsenbeleid. We hopen dat dit aan het 
einde van dit jaar klaar is.   
 
Daarnaast houd ik me bezig met financiën en economie. De gemeente staat er nu goed 
voor, we komen uit met ons budget, we hadden last van een enorme inflatie, maar dat is nu 
gelukkig op een min of meer normaal niveau. We houden in de begroting rekening met de 
toekomst, we sparen voor tegenvallers maar geven wel geld uit aan belangrijke zaken. In 
2026 heeft de gemeente een probleem. Den Haag heeft de regels voor het verdelen van de 
gemeentebudgetten (het Gemeentefonds) op een andere manier berekend. En dat pakt 
voor niet alleen ons, maar voor heel veel gemeentes verschrikkelijk slecht uit. Een aantal  



 

 
gemeentes, en vooral veel arme gemeentes, krijgen miljoenen minder. En soort 
omgekeerde Robin Hood actie zullen we maar zeggen. Dit is echt een dilemma. Moeten we 
nu al heel veel geld, veel meer dan verplicht is, sparen om deze financiële tegenvaller op te 
vangen? Dat betekent dat veel leuke plannen niet door kunnen gaan, plannen en 
werkzaamheden waar onze inwoners recht op hebben. Of vertrouwen we erop dat de 
nieuwe regering in Den Haag het ravijnjaar terugdraait? Dit verhaal wordt vervolgd. 
 
Het nieuwe jaar is begonnen, wij hebben er nog heel veel zin in om voor jullie aan de slag te 
gaan.  

 

 

 

 

 

 

Kinderraad kiest voor het thema bewegen 

De nieuw kinderraad van Midden-Groningen heeft het thema gekozen waar ze de komende 
periode mee aan de slag gaan. Collegeleden en medewerkers gaven bevlogen presentaties 
over de thema’s “afval”, “bewegen voor iedereen” en “veiligheid”. Uiteindelijk heeft de 
kinderraad met een ruime meerderheid gekozen voor het thema bewegen. Het doel is om 
onderzoek te doen naar welke voorzieningen voor Urban Sports (zoals skate, steppen en 
freerunnen) waar in de gemeente kunnen komen. Dit wordt verder uitgedacht samen met 
de buurtsportcoaches. 

 

 

 

  



 

Wist je dat…? 

…de jongste dochter van Sharon haar certificaat Lifeguard heeft gehaald, zodat zij deze 
zomer toezicht kan houden bij zwembad De Tobbe? 

…onze oliebollenactie een groot succes was? We hebben genoeg geld opgehaald voor 1 
melkkoe en 10 kippen voor De Kleine Boerderij in Rwanda 

… je ons ook kunt volgen op Facebook:  https://www.facebook.com/Boerenburgerpartij/ 

… je ons ook kunt volgen op Instagram en binnenkort op tiktok en Twitter 

 

 

 

https://www.facebook.com/Boerenburgerpartij/

